



Harry Pangman, Musée du ski des Laurentides – Laurentian Ski Museum

### **Harry Pangman (1905-1986), Intronisé en 1986.**

Harry Pangman fut le co-fondateur et le premier président du club de ski Red Birds de 1928 à 1936. En 1932, il termina premier en descente à la Québec-Kandahar au Mont Tremblant et deuxième au combiné. Puis, en 1935, il est 2<sup>ième</sup> à la course de 50 kilomètres de la Zone Laurentienne. En 1938-39, il fut le vice-président de l'Association de ski amateur canadienne. En 1939, il finit premier en descente et au slalom combiné adu Mont-Baldy. Enfin, en 1948, il fut le président du comité de sélection pour les Jeux olympiques.

### **Harry Pangman (1905-1986), Inducted in 1986.**

Harry Pangman was the co-founder and the first president of the Red Birds Ski Club between 1928 and 1936. He was the winner of the Quebec-Kandahar downhill, Mont-Tremblant and the 2<sup>nd</sup> on the combined in 1932. He was finish second in the Laurentian Zone, 50 kilometers ski race in1935. In 1938-39, he was the vice-president of Canadian Amateur Ski Association. In 1940, he was the winner of theDownhill and Slalom combined at Mont-Baldy. Also, he was the chairman of the Selection Committee in 1948 Olympic Games.